
Hoe gaan we te werk? 

Om de visie over de toekomst van Twente te achterhalen zijn we begonnen met het 
afnemen van interviews met enkele koplopers uit Twente. Daarbij moet je denken aan 
bestuurders en ondernemers in de top van Twente. Vervolgens hebben we deze input 
gebruikt voor rondetafel gesprekken. In totaal hebben we drie rondetafel gesprekken 
gehouden. Eén challengertafel en twee met bepalende partijen uit de regio. De 
challengertafel bestond uit studenten van het ROC / Saxion / UT en Young Twenteboard. 
Tafel twee en drie bestonden uit koplopers uit de regio. De informatie uit al deze interviews 
en rondetafels worden gebundeld in een rapport “Twente naar de top”. Dit rapport is 
opgesteld en begeleid door ervaren economen van de Rabobank vanuit de afdeling Rabo 
Research. Het rapport biedt naast een aantal aanbevelingen actierichtingen voor Twente. 
We zien dit rapport dan ook als start van Twente naar de top. Deze actierichtingen worden 
door de deelnemers gezamenlijk gedragen en opgepakt. Voortgang hierop lees je op onze 
website twentenaardetop.nl. 
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